
Del sestavka »Debatni klub ali skupščina?«. objavljenega
v Zboru občanov St. 3 dne 12. 2. 1980 na strani 4, utegne
bralca odvrntti od bistva razprave na seji predsedstva občin-
ske skupščine clne 7. 2. 1980, zato terja naslednjo dopolni-
tev:

Predsedstvo občinske skup^dine se je sestalo z name-
nom, da oceni zadnje seje zborov občinske skupščine ter
programira njihovo delo v mesecu februarju. Poseben po-
udarek je btl dan težnji, kako odpraviti več ur trajajoče seje
zbora krajevnih skupnosti in sa približsti deJegacijam KS, da
bi bilo detovanje delegatskega in skupščinskega sistema
učinkovitejše. V prizadevanjih za to je upoštevati pripomb6
In tehtne pobude delegatov o pravočasnosti dostave gradiv
za seje občinske skupščine, tematsko zaokroženih točkah
dnevnega reda sej, katerega obseg je nujno zmanjšati,
ustreznemu pojasnjevanju obravnavanih zadev na sejah
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zborov ipd. Predsedstvo je prisluhnilo predlogu delegacije
KS Boris KidriC, kt je bil na sejr v ospredju, da bi bita
predvsem teda). ko so v obravnavi pomembnejša skupštSm-
ska gradiva, primerna prisotnost predlagateljev gradiv ozi-
roma predstavnikov občinske skupSČine, izvršnega svcta in
strokovnih služb na sejah delegacije, kjer bi bilo neposre-
dno odgovorjeno na posamezna nejasna vpražanja io bi
tako odpadlo izgubljanje časa na seji zbora KS.

Razpravo delegata delegacije KS Bons Kidrič, Bojana
Šeta, na zadnji seji zbora KS predsedstvo ni ocenilo nega-
tivno oziroma v smislu poračanja s seje predsedstva v nave-
denem sestavku. Ugotovilo je namreč, da ne bi bila izpostav-
ijena obravnava gradiva za sejo Skupštine mesta Ljubljane,
če bi bilo na seji zbora KS dano kvaiificirano pojasnilo.
Kritična ocena tedaj ni veljala delegatu in delegacijt KS
Boris Kidrifi, ki je nedvomno ena najaktivnejšth v naši ob-
Čini. marveč odgovomejSemu delu vseh, katerih domena je
dajanje pojasnil k obravnavanemu gradlvu na sejah zborov
občinske skupSčine.
Zadovoljiva pojasnila. je menilo predsedstvo, bodo pripo-
mogla k jedmati razpravi in odvračala deiegate od zastavija-
nja Stevtlnih podvprašanj, kar bo zanesljivo omejilo trajanje
sej zbora krajevnih skupnosti. Zora Gašparič
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